
REFERAT FRA GENERALFORSAMLING I UTSIKTEN BORETTSLAG 

14.06.2018, KANTINA I LANDSÅSHALLEN 

Møteleder: Tom-Inge Nilsen,  sekretær: Gabrielle Vaeng 

20 av 30 andelseiere var representert, 18 ved fremmøte og 2 ved fullmakt. 

Sigmunn Sørensen og Geir Svendsen fra Bonord presenterte 

beboerundersøkelsen og holdt innlegg om veien videre med hensyn på 

renovering av borettslaget. Beboerundersøkelsen understøtter PlussPlan-

rapporten, som sier at en renovering er på høy tid å gjennomføre.  

Beboerne fikk stille spørsmål som Sigmunn og Geir besvarte fortløpende. 

Årsregnskapet og styrets årsberetning ble fremlagt. 

Styrets godtgjørelse ble satt til 80.000 kr, som styret fordeler internt. 

Valgkomitéen ble vedtatt gjeninnført. 

Valgresultatene ble som følger: 

Styreleder: Tom-Inge Nilsen (ikke på valg) 

Styremedlem: Gabrielle Vaeng (ikke på valg)  

Styremedlem: Linn Annie Nilsen (valgt for 2 år) 

Styremedlem: Lone Malmo (valgt for 2 år) 

Styremedlem: Egil Alvestad (valgt for 2 år) 

1. vara: Annar Brede Jakobsen (valgt for 1 år) 

2. vara: Åsta Strand (valgt for 1 år) 

3. vara: Wenche Kvile (valgt for 1 år) 

Alle ble enstemmig valgt. 

Ingen meldte sin interesse for miljøkomitèen, de som ønsker å bidra her må 

gjerne gi beskjed til styret.  

Valgkomitéen ble Unni Dybvik og Sissel Nilssen (valgt for 1 år) 

Flaggansvarlig ble Egil Alvestad (valgt for 1 år) 

Alle ble enstemmig valgt. 

Ny kollektiv avtale for Altibox ble vedtatt med 17 mot 3 stemmer. Iverksetting 

av denne avtalen kommer styret tilbake til, det vil bli på høsten grunnet ferie 

(sept-okt). Dette innebærer installasjon av nytt utstyr i alle leilighetene.  

Mvh Styret 


